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EN   FUNCTION
Opening and closing of the lid is assisted by pneumatic springs. All trunks are designed for short-term 
storage of DEDON cushions and pillows. Ensure the cushions are completely dry before storing them in 
the trunk. The trunk can be used in covered outdoor areas as well as indoors. 

MATERIAL
LA MALLE features pneumatic springs for the lid, easy-rolling wheels, breathable Tensiline® fabric for the 
interior and specially designed ventilation to keep it moisture-free. 
To clean the surface, which is made of DEDON fiber, use a soft cloth or brush, warm water and a gentle 
cleanser, if needed.

DE   FUNKTION
Das Öffnen und Verschließen des Deckels wird durch Gasdruckfedern unterstützt. Alle Truhen dienen 
einem kurzzeitigen Verstauen der DEDON-Kissen und Polster. Stellen Sie sicher, dass die Kissen vollständig 
trocken sind, bevor Sie sie in die Truhe legen. Die Truhe ist im überdachten Außenbereich sowie im 
Innenbereich einsetzbar. 

MATERIAL
Die LA MALLE Kissentruhe XL besitzt Leichtlaufrollen, atmungsaktives Tensiline® Innenfutter und eine 
speziell gestaltete Belüftung, die das Innere von Feuchtigkeit freihält. 
Umflochten ist die Truhe mit DEDON Faser. Um die Oberfläche der DEDON Faser zu reinigen, benutzen Sie 
ein weiches Tuch oder eine weiche Bürste, warmes Wasser und, falls nötig, ein sanftes Reinigungsmittel.

Typology
cm  inch

Material

040
bronze

160  63"90  35½"

110  43¼"

Ø 47  Ø 18½"

Ø 56  Ø 22"

MINI NESTREST, DECORATION ITEM
Mini Nestrest, Dekorationsartikel

Ø 47 cm
Ø 18½"
2,5 kg  
6 lbs

090021

CUSHIONS TRUNK XL
Kissentruhe XL

66,5 kg  
147 lbs  

072010

SEAT CUSHION
Sitzkissen

95090021472

INTERIOR DIMENSIONS (W × H × D)
Abmessungen innen (B × H × T)

152 × 82 × 87 cm
59¾" × 32¼"× 34¼"

LA MALLE

MINI NESTREST, DECORATION ITEM
Mini Nestrest, Dekorationsartikel

Ø 56 cm
Ø 22"
3,5 kg  
8 lbs

090022

Design by LORENZA BOZZOLI & THE KINGS

SEAT CUSHION
Sitzkissen

95090022472
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Powder coating Powder coating
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MINI NESTREST
Design by DANIEL POUZET & FRED FRETY
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Fabric Information (see page 224) 

Items of this collection are only available in fabric 472 (Cat. A).
Artikel dieser Kollektion sind nur im Stoff 472 (Kat. A) verfügbar.

Fabric Information (see page 224) 

Cushions for this collection are only available in fabric 472 (Cat. A).
Kissen für diese Kollektion sind nur im Stoff 472 (Kat. A) verfügbar.

COM 0,53 M

COM 0,63 M

LA MALLE 193192 MINI NESTREST




